
Svatba 14.10.2017

Zobrazení: 783

V sobotu 14.října jsme byli pozváni já a kamarádi na svatbu do

Hříběcí. Nikdo nechtěl řídit, proto se jelo vlakem. Docela jsme slušně

obsadili celý vagon. Akce byla v obecní hospodě, čepovalo se pivo

Svijany. Jelikož jsem bral antibiotika na zub, pil jsem nealko a tím

jsem se opravdu nemohl nastartovat. V deset hodin mě vyzvednul

dohodnutý taxík a já opustil veselí. Prý celá ta sranda stála 17tisíc.
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